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Hei 
Vedrørende deres spørsmål, under. 
 
Når det gjelder endring av langsiktig vekstgrense for Høvik, er dette gjort med bakgrunn i den politiske 
diskusjonen der Terrasseveien og Snoveien Vest ble vedtatt avvist 02.03.22. Den langsiktige vekstgrensen 
kombinert med arealformålene i gjeldende kommuneplan har vært vanskelig å forstå både for 
grunneiere og for utbyggere i inneværende planperiode. Det politiske vedtaket var et forsøk på å 
tydeliggjøre hva og hvor vekst kan forventes på Høvik. I gjeldende plan var området lagt inn som et 
eksisterende boligformål – altså ikke ment som et utviklingsområde på kort sikt. De langsiktige 
vekstgrensene som ble lagt til grunn ved forrige revisjon, var en 1.generasjons vekstgrenser – som har 
gitt en del erfaring knyttet til bruk og oppfatningen av disse grensene og hva de la til rette for, som nå 
korrigeres/justeres ut i fra politiske signaler for utvikling/vern av området på Høvik. 
 
De langsiktige vekstgrensene er, verken i gjeldende plan, eller i forslag til ny plan, juridisk bindende 
grenser for vekst. Det er arealplankartet med tilhørende bestemmelser som fastsetter dette. 
 
Deres innspill til å ta området inn igjen er mottatt i høringsperioden, på lik linje med flere naboer, 
inkludert Nabogruppen Terasseveien/ Snoveien. Noen støtter vekst, andre ikke. Alle innspillene vil legges 
til grunn for en ny samlet vurdering av spørsmålet. 
 
For kommuneplangruppa
 
Med vennlig hilsen 
Elise Alfheim 
landskapsarkitekt 
Bærum kommune, By- og områdeutvikling
mobil +47 47787232
www.baerum.kommune.no
Besøksadresse: 
Eyvind Lyches vei 10, 1338 Sandvika
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Hei igjen Terje og takk for praten i etterkant av Høvik-møtet med grunneierne mandag 
ettermiddag. 
 
Våre konkrete arealinnspill (med tilhørende mulighetsstudier) for Terrasseveien og Snoveien 
Vest ble avvist i grovsilingsprosessen i nov/des/jan/feb, men som nevnt på mandag kan vi ikke se 
hvordan beslutningen ble tatt (eller signaler gitt) om å justere de langsiktige vestgrensene for 
Høvik (ved å ta ut Terrasseveien og Snoveien Vest) i utkastet til KPA som nå har vært ute på 
høring. Det hadde vært fint om vi kunne fått nærmere informasjon om dette.
 
På forhånd mange takk!
 
Mvh.
Helge

Helge F. Hellebust
Daglig leder | Varde-Eiendom AS
+47 93 20 25 50 
helge.hellebust@VardeEiendom.no

Villa Solares - Høvikveien 2A   -   1363 Høvik
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